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 REFERAT 

SKOLEBESTYRELSESMØDE 
 

DATA OM MØDET 
DATO:  

TID: Møde: 17.30-20.00 

STED: Personalerummet 

 
MØDEDELTAGERE: 

 
Forældre 
Simon Friis Poulsen [forperson] // Julie Kappelgaard [næstforperson] // Lotte Balslev Vest [medl.] // Alan 
Nielsen [sup.] // Michalina Sigil [sup.] 
 
Elevråd: 
Thomas Preston // Julie Bünger Torp // Magnus Kauling 
 

Medarbejdere: 
Jakob E. Nielsen // Nadia Kohsel 
 

Ledelse: 
Andreas Hundebøll // Jeppe Bonde 
 

AFBUD: Jan Nikolai Kristensen [medl.] // Anna Rischel Preston [medl.] // Martin Bech [medl.] // Irene Sidsel Broby Eckert 
[medl.] 

FRAVÆRENDE U. AFBUD:  

MØDELEDER: Simon Poulsen 

REFERENT: Andreas Hundebøll 
 

PKT. DAGSORDEN REFERAT 
1 Indledning – evt. justering 

af dagsorden samt 
opfølgning fra sidste møde. 

[tages under spisningen] 

Kort præsentationsrunde – velkommen til nye medlemmer. 
 
Referat fra sidste møde blev godkendt. 

2 Orientering fra skolen mv. 
[tages under spisningen] 

 

Nyt fra læringsmiljøerne 
▪ Magnus >> fortalte om, at 7. årgang nu har fået udgangstilladelse. Det er nyt for alle, men ret fedt, 
▪ Nadia >> pt. fylder de nationale overgangtest en del – det er ikke nødvendigvis positivt for alle børn, 

da det kan give et unødvendigt pres. 
▪ Andreas >> Tak for en god dag ifm. skolens fødselsdag – det var en god dag for store og små. 
▪ Jeppe >> 9. årg. har været i praktik i uge 38 // ny indretning af fællesarealet i ungemiljøet efter, at 

PLC er flyttet // 6. årgang er ifm. prøvehandlingen (projektbaseret læring) nået i mål med deres 
første projekt – Minigolfbaner – hvor forældre var inviteret til fernisering. 

▪ Jakob >> God omlagt uge i børnemiljøet   
 
Nyt fra ledelsen 

▪ Andreas >> Ny daglig leder på FFO’en er tiltrådt 1. okt.  
 
Nyt fra kommunen 

▪ Andreas >> orienterede om ny organisering af de forvaltningsmæssige centre i kommunen. Der 
reduceres i antallet af centre fra 8 til 6 fra uge 43.  

3 Nyt fra elevrådet Første møde afholdt 11. sep.- fint fremmøde. På mødet drøftede elevrådet mulige fokusområder for skoleåret. 
▪ Fællesarealerne efter biblioteket er flyttet 
▪ Brug af hal i 10-pausen 
▪ Cykelparkering 
▪ Omklædningen 
▪ Brug af skærme – FFE’s oplæg skal genbesøges og sendes ud. 

 
Jeppe er ny elevrådsansvarlig. I første omgang handler det om at få skabt et fællesskab og lære hinanden at 
kende i elevrådet. Fokus på, at vi er mere synlige fx i Solstrålen og på fællessamlinger. Herudover kommer 
”Danske skoleelever” og besøger skolens elevråd. 

4 AULA-princip Simon fremlagde arbejdsgruppen proces, hvor både lærere og forældre har været involveret. 
Fælles drøftelse omkring formalier ift. skelnen imellem principper, retningslinjer, gode råd og anbefalinger. 
Vigtigt, at det er SKB, der udarbejder principper og de holdes i kort form og matcher de øverige principper. Der 
kan evt. udarbejdes i bilag m. fx anbefalinger.  
 



Arbejdsgruppen mødes igen for at få indarbejdet de indkomne inputs og opmærksomhedspunkter. Vi fastholder 
målsætning om endelig godkendelse ved mødet i november.  

5 Gennemgang af 
budgetforlig 

Simon gennemgik det fælles kommunale budgetforlig, og de forslag som ifm. høringsprocessen enten er 
droppet eller er blevet inkorporeret i budget 2025.  
 
Særligt blev følgende drøftet – takst forøgelse ipå FFO1+2+3 området, afkortnings af den ugentlige åbningstid 
(2 t) i FFO1 og tilførsel af 10 mio. til skoleområdet. 

6 Koordinering af 
arbejdsgruppernes 
samarbejde. 

Aktuelle arbejdsgrupper: 
▪ Aula >> Jeppe // Simon // Julie // Nadia 
▪ Kontaktforældre >> Julie // Andreas // Jan // Simon // Michalina 
▪ Fællesskab og det mobile liv >> Nadia // Julie // Jan // Anna // Nadia 

 
Alle arbejdsgrupper får koordineret dato og procesplan inden næste møde. 

7 Personalesituation mv. 
[lukket pkt.] 

Ikke aktuelt 

8 Gennemgang af aftaler og 
beslutninger fra mødet 

Ref. blev forhåndsgodkendt! 

Med venlig hilsen  

Andreas Hundebøll  
 

 
 


